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دختر دونده رکورددار ایران:
هزینه ها بالاست به کمک فدراسیون 

نیاز دارم

ایران در مورد  رکورددار دوی ۴۰۰ متر زنان 
لازم  امتیاز  کسب  جهت  مسابقات  به  اعزام 
المپیک گفت: قطعا به کمک فدراسیون نیاز 

دارم چون هزینه ها خیلی بالاست.
به گزارش ایسنا، با پایان فصل فضای باز، 
دوومیدانی کاران وارد فصل بدنسازی می شوند 
و  سالن  داخل  مسابقات  برای  را  خود  تا 
کنند.  آماده  بعدی  فصل  مسابقات  همچنین 
دوومیدانی  ملی  تیم های  اردوهای  است  قرار 
به  آبان  اول  از  ایران  بزرگسالان  و  جوانان 
میزبانی ورزشگاه آفتاب انقلاب که تنها کمپ 

تخصصی دوومیدانی است برگزار شود.
احسان  تصمیم  با  تازگی  به  ورزشگاه  این 
روی  به  فدراسیون  این  رئیس  حدادی، 
ورزشکاران  بسته شده و صرفا ورزشکاران ملی 

می توانند در آن تمرین کنند.
نازنین فاطمه عیدیان رکورددار دوی ۴۰۰ متر 
مانع زنان ایران در مورد شرایط خود به ایسنا 
گفت: بعد از لیگ دو، سه هفته ای استراحت 
داشتم و اکنون تمریناتم را شروع کرده ام تا با 
آمادگی کامل در مسابقات سال بعد شرکت 

کنم و وارد بزگسالان شوم.
از  ملی  تیم  اردوهای  برگزاری  مورد  در  او 
ابتدای آبان گفت: اسامی دو هفته دیگر اعلام 
می شود. گویا قرار است ۴۲ نفر به اردو دعوت 
این لیست  شوند و به نظرم اسم من هم در 

باشد.
او به مسابقات پیش روی خود اشاره و بیان 
نکنم  شرکت  سالن  داخل  لیگ  در  اگر  کرد: 
بزرگسالان  آسیا  قهرمانی  مسابقات  تا  دیگر 
برگزار می شود، رقابت دیگری  آینده  که سال 
نیست. شاید در لیگ داخل سالن شرکت نکنم 
چون یک مرحله است و باید از فاز تمرینات 
خارج و وارد مسابقات شوم که خیلی جالب 
نیست اما سال گذشته قهرمانی داخل سالن 

آسیا را داشتیم که شرایط متفاوت بود.  
بیان  با  ایران  زنان  متر   ۴۰۰ دوی  رکوددار 
اینکه حدود هشت ماه تا قهرمانی بزرگسالان 
آسیا وقت تمرین دارم، ادامه داد: امیدوارم حد 
نصاب مورد نظر فدراسیون را به دست بیاورم 
مسابقات  این  در  هدفم  اولین  اعزام شوم.  و 
رسیدن به فینال است که تا به حال کسی از 

ایران به فینال نرسیده است.
زنان  دوومیدانی  وضعیت  مورد  در  عیدیان 
ایران بیان کرد: خوشبختانه زنان ایران خیلی 
خانم  بار  دومین  برای  کرده اند.  پیشرفت 
خانم  و  داشت  حضور  المپیک  در  فصیحی 
آسیایی  بازی های  فینال  به  هم  اسماعیل نژاد 
رسید. بانوان در حال رسیدن به سطح خوبی 
هم  حدادی  آقای  اینکه  به  توجه  با  هستند. 
رئیس فدراسیون شده  و خیلی از دوومیدانی 
بالاتر  خیلی  امیدوارم  می کند،  حمایت  زنان 
از این برویم و درالمپیک بعدی بیشتر از یک 

خانم نماینده داشته باشیم.
خود  برنامه  مورد  در  ساله   ۱۹ دختر  این 
و  امیدوارم  گفت:  المپیک  در  حضور  برای 
 ۲۰۲۸ المپیک  به  که  می کنم  را  تلاشم  تمام 
می دهم  قول  نشد  اگر  اما  برسم  لس آنجلس 
که به المپیک بعدی برسم. برای المپیک ۲۰۲۸ 
رکوردم  می توانم  و  دارم  وقت  هم چهار سال 
به مسابقات  امیدوارم  بیاورم.  پایین  را خیلی 
در  و  کنم  را کسب  لازم  امتیاز  تا  اعزام شوم 

فضای المپیک قرار بگیرم.
او در پاسخ به این سوال که برای اعزام به 
مسابقات جهت کسب امتیاز المپیک نیاز به 
به کمک  قطعا  دارد، گفت:  فدراسیون  کمک 
خیلی  هزینه ها  چون  دارم  نیاز  فدراسیون 
به مسابقات،  اعزام شدن  بالاست و در کنار 
هزینه های دیگری هم دارم که از جیب خودم 

پرداخت می کنم.

باید به پیاتزا زمان داد
ولاسکو شخصیت خوبی به بازیکنان 

داد
سرمربی تیم طبیعت در مورد حضور پیاتزا به 
عنوان سرمربی تیم ملی والیبال گفت: این حضور 
را به فال نیک می گیریم اما باید یکی، دو سال به 

او زمان بدهیم.
والیبال  برتر  لیگ  اول  هفته  ایسنا،  گزارش  به 
برگزار و طی آن طبیعت موفق شد مس رفسنجان 
را سه بر صفر شکست دهد و در رتبه دوم جدول 
رده بندی قرار بگیرد. ابراهیم وادی سرمربی طبیعت 
در مورد پیروزی این تیم در هفته نخست لیگ به 
ایسنا گفت: تیم ها در هفته اول هنوز سروشکل 
نظر  از  حدودی  تا  نگرفته اند،  حسابی  و  درست 
آماری همدیگر را نمی شناسند و با آمادگی کامل در 
لیگ حضور ندارند. البته بازی ما اینگونه بود و بقیه 
بازی ها پنج گیمه شد. برخی از تیم ها مثل شهداب و 
پاس گرگان آمادگی لازم را داشتند چون به تازگی از 
مسابقات بین المللی فارغ شده بودند. خوشبختانه 
همه تیم ها قبل از مسابقات چند مسابقه تدارکاتی 
انجام داده بودند. در کل بازی های خوبی بود اما 
نتایج به این صورت نمی ماند و قطعا تغییر می کند.

حاشیه امنیت وجود ندارد
او در واکنش به اینکه طبیعت تیم خوبی را راهی 
فولاد سیرجان  کرد:  بیان  است،  کرده  مسابقات 
که سال گذشته قهرمان شد با ۶، ۷ باخت به آنجا 
رسید. تیم هایی هم که جزو چهار تیم اول شدند، 
تیم ما آنها را برده بود. حاشیه امنیت وجود ندارد 
اما دو، سه تیم به خوبی بسته شده اند. تیم ما هم 
از نظر تجربه بالاست و از سال گذشته بهتر بسته 
شده است. وادی در مورد دیدار با صنعتگران امید 
در هفته دوم رقابت های لیگ گفت: هر چند این 
تیم تازه به لیگ برتر وارد شده است اما بازیکنانش 
باتجربه  و  کرده اند  بازی  برتر  لیگ  در  سال ها 
هستند. بازی راحتی نیست. تیم ما هم یکدست 
بحث  باید  فقط  نداریم.  خاصی  مشکل  و  است 

روانی تیم را مدیریت کنیم.
او در واکنش به اینکه اکثر تیم ها، طبیعت را به 
عنوان یک مدعی قهرمانی می بینند، بیان کرد: این 
اتفاق دور از دسترس نیست اما باید کار را ادامه 
بدهیم. هر تیم آنالیز خاص خود را دارد. از طرفی 
هر سفر هم سختی خاص خود را دارد. با توجه 
به پروازها ممکن است ایرادی پیدا کنیم. باید ببینم 
وضعیت رفت و آمدمان چگونه می شود. ما هم 
یکی از مدعیان هستیم و دو، سه تیم دیگر هم 
این شرایط را دارند. این مربی والیبال در واکنش 
به اینکه تیم امسال با ۱۳ تیم برگزار می شود و هر 
هفته یک تیم استراحت دارد، گفت: طبق قانون، 
لیگ باید ۱۲ یا ۱۴ تیمی باشد. در هفته سوم ما 
چهارشنبه در شهرستان بازی می کنیم، پنجشنبه 
باید برگردیم و یکشنبه با تیمی بازی می کنیم که 
آن هفته را استراحت داشته است که این کار را 

سخت می کند.
وادی در پاسخ به این سوال که لیگ امسال زیر 
نظر پیاتزا، سرمربی تیم ملی است. نظر شما در 
مورد حضور این مربی در والیبال ایران چیست، 
بیان کرد: این حضور را به فال نیک می گیریم اما 
باید یکی، دو سال به او زمان بدهیم. این زمان را 
به مربیان ایرانی ندادیم اما باید به او زمان بدهیم. 
البته قطعا به مربیان خارجی هم زمان می دهیم و 
هم امکانات. او ادامه داد: باید در بحث انتخاب 
تیم  چون  بدهیم  تام  اختیار  سرمربی  به  بازیکن 
بازیکنان سفارشی و تحمیلی نیست.  ملی جای 
تا الان غیر از آقای ولاسکو این اتفاق می افتاد و 
افرادی که کنار تیم ملی بودند بازیکنانی را به تیم 
ملی تحمیل می کردند. تیم ملی جای شایسته ها و 
بهترین هاست. هر چند آقای پیاتزا تا حدودی تیم 
ملی و بازیکنان ما را می شناسد اما بخاطر اینکه 
بازیکنی جایگزین بازیکن دیگر شود حتما باید پیاتزا 

حضور داشته باشد و بازیکنان را ببیند.
او در واکنش به اینکه بعد از رفتن نسلی که از 
آنها به عنوان نسل طلایی یاد می شود بازیکنان 
فعلی توانسته اند بهتر از آنها ظاهر شوند،  گفت: 
نسل طلایی در کجای جهان نتیجه گرفت؟ والیبال 
ما زمانی که آقای ولاسکو تیم را گرفت پتانسیل 
خیلی خوبی داشت، یعنی در هیچ پستی کم و 
کسر نداشتیم. بعد آقای کواچ آمد و چهارمی لیگ 
ملت ها و سومی قاره ها را گرفت. یک قهرمانی آسیا 
داشتیم که با همین بازیکنان هم کسب کردیم. 
آقای ولاسکو هم وقتی آمد به چین باخت اما به او 

فرصت دادیم و تیم را درست کرد. 
بازیکنان  بهترین  می توانند  ما  بچه های  همین 
باشند. او ادامه داد: بازیکنان زیادی داریم که در 
لیگ های مختلف دنیا بازی می کنند و چند نفر آنها 
هم در لیگ های مطرح حضور دارند. به سرمربی 
به نسل  تبدیل  را  تیم  تیم ملی بستگی دارد که 
طلایی کند. همان نسل طلایی توسط مربیان ایرانی 
پرورش داده شد اما بخش روانی کار توسط آقای 
ولاسکو انجام شد که شخصیت خوبی به بازیکنان 

داده بود.

انضباطی  انتظار، کمیته  از مدت ها  و پس  بالاخره 
فدراسیون فوتبال حکم علیرضا بیرانوند را در خصوص 
شکایت باشگاه پرسپولیس از او به دلیل فسخ یکطرفه 
شرایطی  در  عجیب  حکم  این  کرد.  صادر  قراردادش 
صادر شد که طبق آن بیرانوند با محرومیت تعلیقی 
۴ ماهه روبرو شده است. صدور این حکم از آنجایی 
عجیب به نظر می رسد که محرومیت های تعلیقی اکثرا 
برای درگیری هایی که در مسابقات رخ می دهد صادر 
می شود و نه در یک پرونده حقوقی. این محرومیت 
تعلیقی یکساله هم یعنی اینکه دروازه بان تراکتور اگر 
تا یک سال آینده یک بار دیگر قراردادش را به صورت 
غیرقانونی فسخ کند محرومیتی که برایش در نظر گرفته 
می شود به محرومیت ۴ ماهه پیشین او اضافه می شود.

پرونده بیرانوند از دو حالت خارج نیست. اگر فسخ 
قرارداد این دروازه بان قانونی بوده چرا کمیته انضباطی 
او را محکوم کرده و اگر قانونی نبوده محرومیت تعلیقی 
معنایی پیدا نمی کند. در این خصوص قطعا باشگاه 
پرسپولیس متضرر شده است؛ چرا که مجبور شد برای 
پر کردن جای خالی بیرانوند با یک دروازه بان خارجی 

قرارداد سنگین دلاری امضا کند.
ضمن اینکه این حکم باعث خواهد شد از این پس 
و  باشیم  بسیاری  قراردادهای  یکطرفه  فسخ  شاهد 
بازیکنان با پیشنهادات مالی بهتر، به قراردادهایی که با 

باشگاه ها دارند پشت کنند.
ضمن اینکه شنیده می شود تا قبل از امضای حکم 
 ۴ به  او  فدراسیون،  دبیر  توسط  بیرانوند  محرومیت 
با تصمیم مسئولان  اما  بود  ماه قطعی محروم شده 

فدراسیون این حکم تعلیقی شده است.
به نظر می رسد فدراسیون فوتبال تلاش کرده هر دو 
طرف ماجرا که پرسپولیس و تراکتور هستند را با حکمی 
که نه سیخ بسوزد و نه کباب، راضی نگه دارد؛ اما قطعا 
سرخپوشان پایتخت از این حکم شاکی خواهند شد و 

شاید کار به دادگاه عالی ورزش هم برسد.
با غرامت ۲۰ میلیاردی بیرانوند چهار ماه تعلیقی 

محروم شد!
تعیین  کمیته  در  بیرانوند  علیرضا  پرونده  حکم 

وضعیت اعلام شد.
کمیته تعیین وضعیت در خبری که روی خروجی 
نهایی  گرفته، حکم  قرار  فوتبال  فدراسیون  وب سایت 
پرونده شکایت باشگاه پرسپولیس از علیرضا بیرانوند و 
باشگاه تراکتور را اعلام کرد. بر این اساس دروازه بان 
شماره یک تیم ملی با چهار ماه محرومیت تعلیقی از 
میادین و پرداخت غرامت ۲۰ میلیارد تومانی محکوم 

شده است.
این حکم در حالی صادر شده که باشگاه تراکتور با 
دریافت کارت بازی این دروازه بان، در شش دیدار لیگ 
برتر و دو بازی آسیایی از این دروازه بان استفاده کرد 
که آخرین بازی حضور او در قفس توری تراکتور برابر 
سپاهان بود و با کلین شیت به پایان رسید اما با این 

حکم می تواند برای تیمش به میدان برود.
اعلام  سرانجام  شرایطی  در  بیرانوند  پرونده  حکم 
این  قرارداد  میزان  به  پرسپولیس  باشگاه  که  می شود 
فصل بیرانوند از او غرامت گرفته و توانسته درآمدزایی 
جالبی را از گلر سابق خود داشته باشد اما نکته اصلی 
محرومیت دروازه بان شماره یک تیم ملی است که شاید 

کمتر کسی تصورش را می کرد.
این در حالی است که باشگاه تراکتور با دفاعیات خود 
توانسته از اتهام اغوای بازیکن جان سالم به در ببرد و با 

تبرئه در این پرونده، از نقل و انتقالات محروم نشود.

در این مدت باشگاه پرسپولیس نسبت به عدم اعلام 
رای از سوی کمیته تعیین وضعیت معترض بود و بارها 
مدیران این باشگاه کمیته تعیین وضعیت را به سستی 
و اهمال در این پرونده متهم کردند. از آن سو تراکتور و 
وکیل بیرانوند هم معتقد بودند که باشگاه پرسپولیس با 

این صحبت ها قصد تاثیرگذاری بر حکم نهایی را دارد.
در خصوص این پرونده که از اواخر خرداد ماه تشکیل 
کارشناسی  درخواست  وضعیت  تعیین  کمیته  شد، 
مالی را ارائه کرد که نتیجه آن دو هفته پیش به اطلاع 
باشگاه  کارشناسی  این  اساس  بر  رسید.  باشگاه  دو 
پرسپولیس با احتساب حق ایفمارک و سهم سازمان 
لیگ، هیچ بدهی در قرارداد لیگ بیست و سوم نداشت 
اما از آن سو بیرانوند به عنوان طلبکار در قرارداد فصول 

قبلی شناخته شد.
الحاقیه  اعتقاد داشت که  باشگاه پرسپولیس  البته 
سوم  و  بیست  فصل  قرارداد  برای  تنها  قرارداد  فسخ 
که  بود  معتقد  هم  بیرانوند  وکیل  و  می شود  شامل 
باتوجه به عدم احتساب پاداش، سهم سازمان لیگ و 
ایفمارک در پرداختی باشگاه، بیرانوند اجازه فسخ قرارداد 

نداشته است.
در نهایت کمیته تعیین وضعیت اینطور تشخیص داد 
که علیرضا بیرانوند امکان فسخ قرارداد خود را نداشته 
و به همین دلیل جنجالی ترین پرونده فوتبال ایران با 
برتری پرسپولیس به پایان رسید؛ فراموش نکنید رضا 
این  در  شکست  صورت  در  بود  داده  وعده  درویش 

پرونده از مدیرعاملی پرسپولیس استعفا خواهد داد.
اعتراض پرسپولیس به رای بیرانوند

چهار ماه محرومیت باید اعمال شود
باشگاه پرسپولیس تصمیم به ارجاع پرونده شکایت 
از علیرضا بیرانوند به کمیته استیناف فدراسیون فوتبال 

را دارد.
به گزارش مهر، کمیته تعیین وضعیت بازیکنان و 
مربیان فدراسیون فوتبال بالاخره پس از گذشت چهار 
از علیرضا  باشگاه پرسپولیس  به شکایت  ماه نسبت 

بیرانوند رأی خود را اعلام کرد.
طبق اعلام این کمیته، بر این اساس بیرانوند باید مبلغ 
۱۹ میلیارد و ۸۷۵ میلیون تومان به حساب پرسپولیس 
واریز کند. همچنین او با محرومیت چهارماهه از حضور 
در بازی های ملی و باشگاهی روبرو شده است که این 
تعلیق در  به حالت  برای مدت یک سال  محرومیت 

می آید.
شده  تعیین  حالی  در  بیرانوند  تعلیقی  محرومیت 
او  این عنوان شده بود محرومیت  از  است که پیش 
برای چهار ماه قطعی است تا همین موضوع حالا مورد 
بحث باشگاه پرسپولیس شده و آنها تصمیم به ادامه 
روند شکایت خود از بیرانوند بگیرند تا محرومیت او را 

قطعی کنند.
باشگاه پرسپولیس تصمیم دارد قبل از شروع بازی با 
چادرملو اطلاعیه تندی را در این خصوص صادر کرده 
و نارضایتی خود را بابت محرومیت تعلیقی عنوان کند.
باشگاه پرسپولیس قصد دارد ابتدا این موضوع را در 
کمیته استیناف پیگیری کند و در صورت عدم دستیابی 
به خواسته خود سراغ دادگاه عالی ورزش رفته و موضوع 

را در آنجا پیگیری کنند.
کارشناس حقوقی فوتبال: امکان تعلیق محرومیت 

بیرانوند وجود ندارد
کارشناس حقوقی فوتبال: امکان تعلیق محرومیت 

بیرانوند وجود ندارد
کمیته  رای  خصوص  در  فوتبال  حقوقی  کارشناس 
انضباطی فدراسیون فوتبال مبنی بر محرومیت تعلیقی 

علیرضا بیرانوند توضیحاتی ارائه داد.
به گزارش ایرنا، کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
امروز)شنبه( حکم علیرضا بیرانوند در خصوص فسخ 
قراردادش با باشگاه پرسپولیس را صادر کرد؛ حکمی که 
در آن برای این دروازه بان، محرومیت تعلیقی ۴ ماهه 

در نظر گرفته شده است!
فوتبال  حقوقی  کارشناس  رسول باختر،  سیدمحمد 
ایرنا، گفت: با توجه به مقررات  در این خصوص به 
فدراسیون فوتبال و کمیته تعیین وضعیت و همینطور 
فسخ  مرتکب  بازیکن  که  صورتی  در  فیفا  مقررات 
در  حضور  از  محروم  ماه   ۴ شود،  قرارداد  غیرموجه 
مسابقات خواهد بود و با توجه به اینکه این محرومیت 
ذاتا با محرومیت های انضباطی متفاوت است، امکان 

تعلیق آن وجود ندارد.
وی افزود: در حکم کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال، 
باشگاه تراکتور به اغوا محکوم نشده و اگر باشگاه تراکتور 
به پرداخت غرامت محکوم شده به معنای اغوای بازیکن 
نیست بلکه در مواردی که بازیکن به پرداخت غرامت یا 
جریمه محکوم می شود به جهت راحت الوصول بودن، 

باشگاهِ زمان محرومیت او مسئولیت تضامینی دارد.
باختر در پاسخ به این سئوال که اگر پرونده به 
کمیته  حکم  دادگاه  این  برود  ورزش  عالی  دادگاه 
یا  تایید خواهد کرد  انضباطی فدراسیون فوتبال را 
نسبت  پرسپولیس  باشگاه  اگر  شد:  یادآور  خیر، 
به این حکم معترض باشد می تواند ابتدا به کمیته 
استیناف فدراسیون فوتبال شکایت کند و اگر باز هم 
رای این کمیته مطابق انتظارش نبود می تواند پرونده 
را به دادگاه عالی ورزش ببرد. در این دادگاه هم اگر 
استدلال های کمیته انضباطی مورد تایید قرار بگیرد، 

محرومیت بیرانوند قطعی خواهد بود.

محمود فکری صحبت هایی در نشست خبری خود انجام داد که 
بیشتر از اینکه دلسوزی برای فوتبال ایران به حساب بیاید، در آن 

تلاش برای پیدا کردن جایی در تیتر رسانه ها دیده می شود.
به گزارش ایرنا، اهالی فوتبال ایران همچنان در شوک صحبت های 
عجیب محمود فکری هستند. او که امسال سرمربی تیم دسته اولی 
مس شهر بابک است در نشست خبری پیش از بازی تیمش مقابل 
نفت و گاز گچساران علیه یکی از گزینه های سرمربیگری استقلال 
صحبت های جنجالی انجام داد؛ هر چند فکری نامی از فرد خاصی 

نبرد؛ اما در حال حاضر همه حدس و گمان ها روی یکی دو نفر 
است.

محمود فکری در دورانی که بازی می کرد به لحاظ فنی بازیکنی 
تراز اول محسوب نمی شد؛ اما به واسطه اینکه بازیکنی متعصب و 
جنگنده بود شانس پوشیدن پیراهن آبی و همچنین افتخار کاپیتانی 
این تیم را برای سال های طولانی پیدا کرد. ضمن اینکه هیچگاه بازیکن 
حاشیه ساز و جنجالی نبود و حتی در دوران پس از خداحافظی اش 
از مستطیل سبز، کمترکسی به یاد دارد که مصاحبه ای علیه مدیران 

و مربیان استقلال انجام دهد.
فکری در نساجی مازندران دوران موفقی به عنوان سرمربی داشت 
و همین عملکرد موفق او باعث شد مدیران وقت استقلال به هر 
شکل ممکن او را جذب کنند؛ اما کاپیتان سابق آبی ها هرگز عملکرد 
به فرهاد  را  موفقی در استقلال نداشت و خیلی زود جای خود 

مجیدی داد.
از همان زمان محمودِ استقلالی ها به چهره ای منتقد تبدیل شد 
که هرازگاهی صحبت های تندی را در خصوص تیم سابقش انجام 
می داد. پس از مدت ها بی خبری از محمود فکری او روز گذشته پا 
را فراتر گذشت و در نشست خبری خود اظهارات هنجارشکنانه  و 
توهین آمیزی را عنوان کرد. اینکه صحبت های او تا چه حد واقعیت 
دارد موضوع این مطلب نیست؛ بلکه باید بررسی کرد چه اتفاقاتی 

باعث شد تا فکری چنین صحبت هایی انجام دهد.
شاید مهمترین دلیلی که در خصوص جنجال های فکری می تواند 

عنوان کرد عدم حضور او در سطح اول فوتبال ایران است. لیگ 
دسته اول جایی نیست که یک چهره مطرح فوتبال بتواند در آن 
دیده شود؛ به خصوص اینکه مدت ها بود فکری جایی در رسانه ها 
نداشت؛ اما حالا همه رسانه های ورزشی به صحبت های این مربی 

واکنش نشان دادند.
بر اساس  این گرفته شود که صحبت های فکری  بر  اگر فرض 
اسنادی است که در اختیار دارد این سوال مطرح می شود که چرا 
وی این اسناد را در اختیار نهادهای مربوطه قرار نداده است؟ اگر 
هم وی بر اساس شنیده ها به اظهارنظر پرداخته کاری عبث و البته 
اشتباه انجام داده است؛ چرا که حدس و گمان ها در خصوص اینکه 
منظور فکری چه کسی بوده سمت تنها یکی دو نفر رفته است و 

قطعا بازی با آبروی این افراد نه شرعی است و نه اخلاقی.
صد البته ماهیت زرد فوتبال ایران باعث شده هر کدام از اهالی 
فوتبال که زمانی در مرکز توجه قرار داشتند و به یکباره منزوی 
شدند مجبور شوند با صحبت های عامه پسند توجهات را به سمت 
مصاحبه های  در  می توان  را  موضوع  این  کنند.  جلب  خودشان 
هوادارپسند پیشکسوتان سرخابی مشاهده کرد که همچون لیدرها 

علیه تیم رقیب مصاحبه های آتشین انجام می دهند.
در نهایت اینکه فوتبال ایران به خودی خود درگیر حواشی زیادی 
است. این حواشی باعث ایجاد دافعه بین مردم و فوتبال شده و ای 
کاش اهالی شاخص فوتبال که محمود فکری هم یکی از آنهاست 

اینگونه و تنها برای جلب توجه به دنبال جنجال آفرینی نباشند.

حکم بیرانوند، نماد بی قانونی در فوتبال ایران

حکم من درآوردی فدراسیون فوتبال 
گروه ورزش - کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال در حکمی عجیب علیرضا بیرانوند را برای فسخ قراردادش با باشگاه پرسپولیس محکوم کرد؛ اما برای او 

محرومیت تعلیقی در نظر گرفت.

بقا با فوتبال زرد!جنجال کاپیتان سابق استقلالی ها برای کمی دیده شدن

در نهایت کمیته 
تعیین وضعیت 

اینطور تشخیص 
داد که علیرضا 
بیرانوند امکان 
فسخ قرارداد 

خود را نداشته 
و به همین دلیل 

جنجالی ترین 
پرونده فوتبال 
ایران با برتری 
پرسپولیس به 

پایان رسید

از باشگاه استقلال خبر می رسد که احتمال فراوان، سرمربی جدید و خارجی این 
تیم تا پایان هفته مشخص می شود.

به گزارش ورزش سه، پس از جدایی جواد نکونام از استقلال، به دنبال دو شکست 
متوالی مقابل پرسپولیس در دربی و السد قطر در لیگ قهرمانان آسیا، بحران تازه ای 
در این تیم به وجود آمد. نکونام که با امیدها و انتظارات زیادی هدایت استقلال را 
برعهده گرفته بود، پس از این ناکامی ها تصمیم به استعفا گرفت و این تصمیم در 
نهایت پذیرفته شد. با جدایی او، استقلال در ابتدای فصل بدون سرمربی ماند و 

فشارها بر مدیران باشگاه برای انتخاب سریع جانشین افزایش یافت.
در شرایطی که استقلال برای بازی های حساس پیش رو به یک مربی پخته و آشنا 
به شرایط باشگاه نیاز داشت، سهراب بختیاری زاده به عنوان سرمربی موقت معرفی 
شد. بختیاری زاده که تجربه زیادی در عرصه مربیگری دارد، در این موقعیت بحرانی 
سعی کرد تا ثباتی نسبی به تیم بازگرداند، اما وظیفه او تنها موقت است. او باید تیم را 
تا زمان معرفی سرمربی جدید خارجی آماده نگه دارد و در اولین چالش خود در هفته 

هفتم لیگ برتر، استقلال را مقابل تیم هوادار هدایت خواهد کرد.
در میان گزینه های مطرح شده برای هدایت استقلال، نام های بزرگی همچون 
ژوزه پسیرو، آندره آ استراماچونی، ریکاردو ساپینتو و فرهاد مجیدی به گوش می رسد. 
پسیرو که تجربه زیادی در فوتبال بین المللی دارد، یکی از گزینه های جدی است. 
همچنین، استراماچونی که پیش از این دوره موفقی در استقلال داشت، مورد توجه 
هواداران و مدیران باشگاه است. نام ساپینتو نیز به دلیل محبوبیتش نزد بخشی از 

هواداران مطرح شده، اگرچه محرومیت او مشکلاتی ایجاد کرده است.

از سوی دیگر، فرهاد مجیدی که قهرمانی لیگ برتر را با استقلال تجربه کرده، 
همواره یکی از نام های مورد علاقه هواداران بوده است. با این حال، او به دلیل 
تعهدات شخصی در دبی فعلاً آمادگی بازگشت به ایران را ندارد هر چند که فرهاد 
ثابت کرده که فرد غیرقابل پیش بینی است و احتمال تغییر نظر او نیز وجود دارد. 
هر یک از این گزینه ها ویژگی ها و تجربیات خاصی دارند که می تواند به بازگشت 

استقلال به مسیر موفقیت کمک کند.
مدیران باشگاه وعده داده اند که تا چهارشنبه سرمربی جدید تیم را معرفی خواهند 
کرد. هواداران استقلال با اشتیاق منتظر این هستند که یک نام بزرگ و معتبر هدایت 
تیم را برعهده بگیرد تا استقلال از این بحران خارج شود و دوباره به عنوان یکی از 

مدعیان اصلی لیگ ظاهر شود.
در همین خصوص، پرویز مظلومی، پیشکسوت استقلال، با حضور در برنامه 

شب های فوتبالی، به اظهارنظر در خصوص انتخاب سرمربی جدید پرداخت.
مظلومی گفت: در جریان هستم که دارند تلاش می کنند یک مربی خوب 
خارجی بیاورند. آنها حتی با ژوزه پسیرو روی مبلغی حدود ۸۰۰ هزار دلار نیز به 
توافق رسیده بودند، ولی به یکباره رقم رفت روی یک و نیم میلیون دلار. به هر 
حال دبه می کنند و می فهمند اینجا چه خبر است. او مربی بسیار خوبی است 
اگر بتوانند جذبش کنند. ولی با چند مربی در حال مذاکره هستند تا بهترین 

گزینه را به ایران بیاورند.
وی ادامه داد: اعتقاد من این است مربی خارجی زمان می خواهد. اینگونه نیست 
که یک مربی بیاوریم و فقط شوک وارد کنیم. تا مربی بتواند تاکتیکش را به تیم القا 

کرده و کار فنی انجام دهد، زمان بر است و ما وقت زیادی را از دست خواهیم داد، 
هم در لیگ و هم در آسیا.

پیشکسوت آبی ها اضافه کرد: زمان آن رسیده که باشگاه دست به کار شود و یک 
مربی خوب برای هدایت تیم بیاورد. تیم نیاز به یک مربی سطح بالا دارد تا بتواند به 
موفقیت دست پیدا کند. اطلاع دارم که با استراماچونی صحبت هایی شده و باشگاه 

در حال مذاکره با مربیان مختلف است.
او گفت: استراماچونی با تلویزیون ایتالیا قراردادی داشت که نمی توانست آن را 
به راحتی فسخ کند. اما شنیدم که نام فرهاد مجیدی هم مطرح شده اند. در هیئت 
مدیره نام استراماچونی، مجیدی و ساپینتو تصویب شد. همچنین، نام ساپینتو هم به 
میان آمد، اما او چهار ماه محروم است و انتخاب عاقلانه ای نیست که روی او حساب 

کنیم. بنابراین، باید به فکر مربیان دیگر باشیم.
مظلومی خاطرنشان کرد: یکی از مشکلات این است که مربیان خارجی قراردادهای 
خاصی دارند. به عنوان مثال، استراماچونی که با او صحبت شده بود، در تلویزیون 
ایتالیا به عنوان کارشناس مشغول بود و به دلیل تعهدات کاری نمی توانست به ایران 
بیاید. فعلا که استراماچونی پاسخ منفی داده و ممکن است نظرش عوض شد. علاوه 
بر این، او از ایران خاطرات خوبی ندارند؛ به خاطر درگیری ها، شکایات و مشکلات 

مختلفی که در گذشته با آن ها روبه رو شده است.
او در ادامه گفت: فرهاد مجیدی در حال حاضر در دبی است و صلاح دیده که 
در همانجا بماند. اما حق با اوست چرا که سرمربی باید از ابتدای فصل هدایت تیم را 
برعهده بگیرد. به باشگاه گفتیم چرا سراغ فرهاد نمی روید، گفتند ما صحبت کرده ایم 

و او گفته باید اول فصل می آمد. منطقی نیز این است که تیم را خودش ببندد. مربی 
باید از ابتدا برنامه ریزی کند، تاکتیک های خود را پیاده کند و بازیکنان مورد نظرش را 

با توجه به سبکش انتخاب کند.
ضمن اینکه ماندگاری مدیرروابط عمومی باشگاه استقلال، در برنامه شب های 
فوتبالی اعلام کرد که تا اواسط هفته آینده گزینه اصلی مشخص خواهد شد و بدین 
ترتیب باید تا آن زمان، منتظر انتشار شایعات متعدد پیرامون نیمکت آبی ها باشیم.

نیمکت آبی ها تا پایان هفته پر می شود
آدرس سرمربی خارجی استقلال را دادند


